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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22. 04. 2024  

 
Ing. Kolesár: 

Mám otázku k bytovkám, k novým bytovkám C, D na sídlisku Juh. Zúčastnili sme sa slávnostného 

odovzdania. Viete dobre, že to dielo bolo dokončené, je dané do užívania, len nielen ja, ale i iní tam 

prítomní sme si všimli, že pri tom odovzdávaní a údajne ešte niekoľko dni potom, nebola elektrina 

v bytovkách. Čo bolo dôvodom, že boli byty odovzdávané bez pripojenia na elektrický prúd? 

 

PhDr. Čižmár: 

Problém bol v tom, že samotné pripájanie tých jednotlivých bodov si vyžaduje nejaký administratívny 

proces zo strany dodávateľa.  

 

JUDr. Galgoczy: 

Takže tak, ako už povedal pán primátor, ja ho už iba doplním. Nešlo o technicky problém, ani nie 

o problém, ale administratívny proces. Jednotlivé odberné miesta sú už nahlasované nie na mesto 

Trebišov, ale priamo na tých nájomníkov, priamo nájomníci si platia za elektrinu, čiže nejde to skrze 

mesta Trebišov. A tým pádom bolo potrebné, aby po podpísaní nájomnej zmluvy, títo nájomníci išli na 

VSD, resp. k svojmu obchodníkovi, až následne to VSD prišlo namontovať elektromer. Čiže vlastne 

len kým sa sprocesovalo, trvalo to nejakých 6, 7, 8 dní, kým sa to papierovo uhralo a kým fyzicky 

prišiel technik na miesto namontovať elektromer. Čiže to je rovnako, ako keď u seba doma, alebo 

niekto doma zriaďuje odberné miesto, tiež tu elektrinu nemá hneď potom, ako odíde od obchodníka 

s elektrinou, ak je to nové odberné miesto, ale tiež to nejaký čas trvá, kým prídu z VSD namontovať 

elektromer, zaplombujú, funguje.  

 

Ing. Kolesár: 

Predpokladám, že dostali nájomníci túto informáciu, keď preberali byty, lebo som bol prekvapený, že 

boli oni z toho prekvapení. Tak, ako buď prehliadli túto informáciu, preto sa len uisťujem, že im bola 

daná. Čiže ich prekvapenie bolo asi spôsobené tým, že nedávali pozor pri podpise zmluvy a pri 

preberaní, keď to v nich vyvolalo nejaké rozrušenie.  

 

JUDr. Galgoczy: 

Táto informácia im bola posúvaná pri podpisovaní zmluvy priamo riaditeľom bytového podniku. 

Možno nie každý ju vyhodnotil správne, resp. nie každý si uvedomil ten časový interval, ktorý potrvá, 

to namontovanie elektromerov. 

 

PhDr. Čižmár: 

Priamo určený pracovník, ktorý realizuje takéto pripojenia zo strany distribučnej spoločnosti tak, ako 

to dnes funguje pri nadnárodných spoločnostiach a pri monopoloch, nie je k dispozícii podľa 

vyjadrenia príslušnej spoločnosti dennodenne, čiže má určené dni v rámci regiónu.  Aj to mohlo 

spôsobiť, že nevedel operatívne prichádzať v priebehu dňa ku každému žiadateľovi zvlášť, mal na to 

určený deň a preto u niektorých to bolo, čo máme aspoň my spätnú odozvu, pre niektorých to bolo 

relatívne skoro, ešte neboli prichystaní na to, aby sa už sťahovali, pre iných to už bolo možno aj 

neskoro, že už v momente toho dňa tam chceli bývať po prisťahovaní. Takže táto situácia vznikla 

skutočne len na základe typicky bežných situácií, ktoré nastávajú zo strany príslušných spoločností, 

ako v tomto prípade, ale nebolo v tom zanedbanie ani na jednej strane, jednoducho ten proces si 

vyžaduje nejaký, jeden, dva až tri dni na to, aby bol plne funkčný byt. 

 

 


